
Protokół V 

V Sesja w dniu 24 września 2024 

Obrady rozpoczęto 24 września 2024 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:33 tego samego dnia 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

 

Obecni: 

1. Stanisław Baszczyński 

2. Piotr Burawa 

3. Karol Chwastek 

4. Bogumił Cieśliński 

5. Grzegorz Cymorek 

6. Krzysztof Glajc 

7. Jan Golec 

8. Marek Iskrzycki 

9. Tomasz Kubicius 

10. Olga Mierzejewska-Buchalik 

11. Sonia Mojeścik-Soczewica 

12. Dorota Nogowczyk 

13. Dariusz Parchański 

14. Barbara Sławińska 

15. Waldemar Śniegoń 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Na posiedzeniu obecnych było 14 Radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Cymorek – Przewodniczący Rady, który na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad - po wykazaniu druków autopoprawek 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

 

2. Zapytania radnych, odpowiedzi na zapytania radnych 

W dyskusji wzięli udział: 

• Jan Golec (Radny) – zgłosił potrzebę poszerzenia pobocza w miejscu mijania się samochodów w rejonie 

mostu na ul. Skoczowskiej, zasygnalizował problem braku toalet na boisku sportowym przy szkole w 

Dębowcu, 



• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – odpowiedział, że urząd sprawdzi możliwość dot. poszerzenia 

drogi, dodał, że sprawa toalet może być poruszona przy okazji budowy wiaty na boisku, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) - (Ad Vocem) – dodał, że sprawa toalet przy boisku jest pilna, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – poinformował, że klub sportowy ma możliwość wynajęcia 

przenośnych toalet na czas organizacji meczu, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – dodał, że klub sportowy może 

udostępnić i oznakować toalety w swojej siedzibie lub wynająć przenośne toalety, 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zapytał o sytuację powodziową na terenie Gminy Dębowiec, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) – powołany został i działał Gminny Zespół Zarządzania 

Kryzysowego, doszło do lokalnych podtopień w rejonie rzeki Knajka oraz wód gruntowych, zalanych 

zostało 8 budynków - głównie piwnic, 1 budynek został uszkodzony w wyniku powalenia się podmytego 

przez wodę drzewa, zalany został 1 budynek w którym prowadzona jest działalność – kurnik, podmyty 

został przepust w rejonie ul. Bażanowickiej w Ogrodzonej, droga w rejonie ul. Radosnej w Ogrodzonej 

została podmyta, ul. Wrzosowa w Dębowcu, ul. Topolowa w Kostkowicach oraz Rzeczna w okolicy 

ścieżki rowerowej zostały znacznie wypłukane, zgłoszony został podmyty brzeg boiska sportowego w 

Gumnach oraz ul. Kwiatowa w Simoradzu. Są to zgłoszone zdarzenia, nie ma oszacowanej wartości 

szkód, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) – wpłynęły 4 wnioski o przyznanie 

zasiłku powodziowego, wysłano zapotrzebowanie i otrzymano środki od Wojewody Śląskiego, zostaną 

wypłacone w wysokości 2 tys. zł na wniosek, 2 rodziny złożyły wniosek o zasiłek celowy na pomoc 

doraźną w wys. 8 tys. zł – w trakcie procedowania, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) - (Ad Vocem) – zasygnalizował problem podmytego boiska w Gumnach, 

poprosił o zbadanie sprawy, 

• Dariusz Parchański (Radny) - (Ad Vocem) – dodał, że otrzymał zgłoszenie o podmyciu pobocza ul. 

Lipowej w Dębowcu, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – poinformował, że Komisja Budżetu 

w ramach objazdowego posiedzenia oceni sytuację na boisku w Gumnach, zgłosił podmycie drogi ul. 

Spółdzielczej w Dębowcu, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zapytał o pozostałość betonowe słupa na skrzyżowaniu ul. Polnej z ul. 

Katowicką w Dębowcu, zgłosił problem pogłębiania pobocza – zakrętu przy skręcie z ul. Polnej na ul. 

Żniwną w Dębowcu, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) – odpowiedział, że do usunięcia elementu betonowego potrzebny jest 

większy sprzęt, sprawa jest w trakcie wykonania, 

• Dariusz Parchański (Radny) - (Ad Vocem) – przekazał podziękowania wszystkim Jednostkom Straży 

Pożarnej działającym na terenie gminy Dębowiec oraz ościennych. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na lata 

2024-2029 

W dyskusji wzięli udział: 

• Alina Siekierka (Skarbnik Gminy) – omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały razem z przedstawioną autopoprawką, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – poprosił o szczegóły dot. poprawy cyfryzacji Urzędu Gminy Dębowiec i 

jednostek organizacyjnych, 

• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) – są to działania zmierzające do poprawy cyfryzacji urzędu tj. zakup 

sprzętów i oprogramowania, serwerów, urządzeń zabezpieczających pracę systemów informatycznych, 

wniosek obejmuje jednostki organizacyjne, tj. GOPS, GZOSP, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – poprosił o omówienie zadania budowa kanalizacji 

sanitarnej w rejonie ul. Beskidzkiej – osiedle w Gumnach,  

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) – zadanie dot. zabezpieczenia środków na wykonanie dokumentacji 

projektowej na wykonanie kanalizacji na osiedlu domów jednorodzinnych w Gumnach, które nie było 

ujęte w pierwotnej dokumentacji, 



• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał o termin realizacji budowy kanalizacji 

sanitarnej na ul. Spółdzielczej w Dębowcu, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) – otrzymano dofinansowanie w ramach PROW, uzyskano pozwolenie 

na budowę – zmianę przebiegu kanalizacji, urząd czeka na zatwierdzenie zmian przez jednostkę 

udzielającą dofinansowania, w bieżącym roku zostanie ogłoszony przetarg na realizację zadania, termin 

wykonania to koniec czerwca 2025r., 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – poprosił o szczegóły dot. zadania 

modernizacji oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Dębowiec, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) – gmina otrzymała dofinansowanie w ramach zadań inwestycyjnych 

Polski Ład, modernizacja powinna zakończyć się w marcu 2025r. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na lata 2024-

2029 - głosowanie nad drukiem uchwała-WPF-AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Alina Siekierka (Skarbnik Gminy) – omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały razem z przedstawioną autopoprawką, 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024 r. - głosowanie nad drukiem 

uchwała-budżet-AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 



PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania wyróżnienia pn. „Laur Srebrnej Cieszynianki” 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) - omówił projekt uchwały, odczytał uzasadnienie wniosku – 

przedstawienie sylwetki kandydata do nagrody, 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania wyróżnienia pn. „Laur Srebrnej Cieszynianki” 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

 

6. Sprawozdanie z działalności wójta 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec): 

- odbyły się dożynki gminne w sołectwie Dębowiec, 

- uroczyście dokonano otwarcia Sali gimnastycznej w Dębowcu, 

- trwają kontrole wywozu nieczystości z nieruchomości, 

- trwa wykaszanie poboczy na terenie gminy, 

- otrzymano dofinansowanie na remont drogi ul. Golina w Iskrzyczynie w wys. 500.000,00 zł, 

- ogłoszono przetarg na modernizację drogi dojazdowej do gruntów rolnych ul. Urocza w Simoradzu,  

- ogłoszono przetarg na modernizację oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Dębowiec, 

- trwają prace przy budowie kanalizacji sanitarnej na ul. Beskidzkiej w Gumnach oraz ul. Bażanowickiej 

w Ogrodzonej, 

- realizowane są dofinansowania do utylizacji wyrobów zawierających azbest, 

- trwają zebrania sołeckie w poszczególnych sołectwach, 

 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 27 sierpnia 2024r. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 27 sierpnia 2024r. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

 

8. Wolne wnioski i zakończenie sesji 

W dyskusji wzięli udział: 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – przekazał podziękowania dla wszystkich służb 

zaangażowanych w akcję przeciwpowodziową, pracownikom uczestniczącym w akcji, mieszkańcom za 

pomoc w zwalczaniu żywiołu, podziękował za organizację dożynek gminnych oraz uroczystego otwarcia 

Sali gimnastycznej, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – dołączył się do podziękowań, 

poinformował o akcji prowadzonej przez rolnika z Iskrzyczyna – pomoc dla rolników poszkodowanych w 

powodzi (zbiórka siana, zboża, balotów z sianokiszonką), 

• Jan Golec (Radny) – podziękował za wykonanie nawierzchni drogi łączącej ul. Skoczowską i Rzeczną w 

Dębowcu, 

• Tomasz Kubicius (Radny) – przedstawił wnioski dot. przyszłych inwestycji – budowa bazy 

lekkoatletycznej przy SP w Dębowcu, zawnioskował o przeprowadzenie dyskusji nad utworzeniem 

Młodzieżowej Rady Gminy, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) - (Ad Vocem) – dodał, że inicjatywa powinna wyjść od młodzieży, 

• Tomasz Kubicius (Radny) - (Ad Vocem) – przekazał, że Młodzieżowe Rady działają już w gminach 

sąsiednich, powinno się angażować młodzież do uczestniczenia w życiu samorządowym, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – poinformował, że należy zacząć od potwierdzenia 

woli młodzieży do utworzenia Młodzieżowej Rady, przyjął wniosek w sprawie bazy lekkoatletycznej pod 

obrady Komisji Budżetu, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zaproponował zorganizowanie meczu charytatywnego pomiędzy Radnymi a 

pracownikami urzędu, 

• Dariusz Parchański (Radny) – poprosił o przygotowanie materiałów na najbliższą Komisję Budżetu dot. 

ewentualnego połączenia miejscowości Dębowiec i Rudnik, 

 

Na tym posiedzenie Rady zakończono. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Dębowiec 

 Grzegorz Cymorek 

Przygotowała: Aneta Kuszela 

 


